

目 录

2010年第3期

山西柳林地区煤系地层对比特征.....	黄晓明 林亮 王赞维 张文忠 蔡夏磊	(3)
煤储层增渗技术研究现状与展望.....	雷东记	(8)
美国煤层采出水处理技术现状.....	张卫东 郭敏 闫爱华	(11)
浅析安徽宿南区块大倾角地层煤层气钻井施工中的防斜措施和工艺.....	靳光均	(17)
煤层气井历史拟合评述.....	赵雯 朱炎铭 张晓莉 王怀勤 曹新权 王道华 方俊华	(20)
注浆封孔法测定煤层瓦斯压力在平沟煤矿的应用.....	张金山 王政伟 周连春 王瑞智 孙宝雷	(23)
煤矿瓦斯大口径抽排井施工技术.....	袁志坚	(27)
平顶山矿区煤层气有利可采区段优选分析.....	彭伦 傅雪海 边兵 罗斌 张俊凡	(31)
地面抽采钻孔技术在薄煤层中的实践.....	沈忠武	(34)
国内深部煤层气研究现状.....	赵丽娟 秦勇	(38)
煤矿能源管理信息系统研究与开发.....	于雷	(41)
煤与煤层气共采的研究进展与面临的问题.....	汪峰 代凯旋 周中文 王兆刚	(45)

Main Contents

Vol. 7 No. 3

Correlation Features of the Coal Measure in Liulin Block, Shanxi	Huang Xiaoming <i>et al.</i>	(3)
Current Status & Prospect of Study on Techniques for Enhancing Permeability of Coal Reservoir	Lei Dongji	(8)
Status of Technology for Treatment of Extracted Water from Coal Seams in USA	Zhang Weidong <i>et al.</i>	(11)
On Measures & Technologies for Prevention of Deviations in Drilling CBM Wells in Strata with Great Inclination in Sunan Block in Anhui Province	Jin Guangjun	(17)
History Matching Comments about Coalbed Methane Wells	Zhao Wen <i>et al.</i>	(20)
Application of Method for Measurement of CBM Pressure by Sealing Grouting Borehole in Pingguo Coal Mine	Zhang Jinshan <i>et al.</i>	(23)
Techniques for Construction of Large - Diameter Gas Drainage Well	Yuan Zhijian	(27)
Analysis of Selected Favorable & Workable CBM Blocks in Pingdingshan Mining Area	Peng Lun <i>et al.</i>	(31)
Application of Surface Drilling in Thin Coal Seams	Shen Zhongwu	(34)
Current Status on Deep Coalbed Methane in China	Zhao Lijuan <i>et al.</i>	(38)
Research and Development of Coal Energy Management Information System	Yu Lei	(41)
The Researching Progress and Problems of The Extraction of Coal and Coalbed Methane	Wang Feng <i>et al.</i>	(45)